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Skolebestyrelsesmøde i Ikast 
Onsdag den 3/4 kl. 18.30 – 21.30 

 

Onsdag 3/4 NO Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Allan 

Tirsdag 2/5 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Stella 

Mandag 3/6 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Liselotte 

 
Afbud: Lotte, Lise-Lotte, Alan 
 

Pkt: Tid: Indhold: Bilag: 

1. 

18.30 

Siden sidst (almen og special) 
- SFO og børnehave 
Isenvad: 
Der kommer to nye børn til børnehaven. 
Der kommer affaldsindsamlingsuge i både børnehave og SFO. 
 
Nordre: 
Påskeferien har været godt besøgt i SFO.  
Dejligt, at det har været fint afstemt mellem tilmeldingerne og de børn, 
der faktisk mødte frem. Ros til forældrene for det. 
Forberedelse af rollespil og karneval. 
Forberedelse af besøg fra de nye børnehaveklasser. 
 
- Skole   
Isenvad: 
Rigtig god påskegudstjeneste. 
Der kommer to nye elever. 
 
Nordre: 
Der kommer ny elever til skolen. Nogen af dem skal til at lære dansk.  
Skolefesten blev afviklet i fin stil, som den plejer. Det så ud til, at folk 
hyggede sig. Se mere under punkt ”skolefest” 
 
- SGU og specialområdet 
Der er sendt brev ud ift. optag til kommende 7. i. Der kommer 27 elever.  
 
- Forældregruppen 
Intet 

 

2. 

18.50 

Nyt fra elevråd inkl. status på punkter 
Opfølgning på mærkesager i klasserne. Elevrådet har samlet 
tilbagemeldingerne. Oversigten sendes til kontoret.  
 
Nogle af emnerne er: 

- Bedre aktivitetsmuligheder i pauserne 
- Toiletforhold – fx lys, toiletdukse. 
- Ønsker boden åbner igen eller anden mulighed for at handle 

mad/drikke. 
- Dårligt indeklima – kan der være bedre udluftning 
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Der er en oplevelse af, at det har virket med oprydningskampagnen, 
som elevrådet har stået for. 

3. 19.10 Status på bestyrelsesvalg i maj 
Der har været info-møde til skolebestyrelsen både i Isenvad og på 
Nordre. Der var interesserede forældre begge steder. De har nu 
mulighed for at beslutte, om de vil melde sig som kandidat. Flere 
kandidater er velkomne. 
Skolebestyrelsesmedlemmerne kontakter de fremmødte og dem, der 
har givet kontaktoplysninger ved konkurrencen til skolefesten samt 
andre mulige kandidater.  

 

4. 19.25 Orientering og godkendelse af budget 2024 for NO-SFO 
Gennemgang ved JE. 
 
Nordre SFO-budgettet er godkendt af skolebestyrelsen. 
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 19.40 Orientering om næste skoleår IS+NO 
- Personalesituation og antal klasser  
- Indsatsområder (Meddelelsesbog + værdiregelsæt og værdier som 
grundlag for trivsel + karakterdannelse + Sammen om Skolen + 
praksisfaglighed) 
 
Kort orientering. 

 

  Kaffe   

5. 20.15 Gennemgang og drøftelse af Ungeprofilundersøgelse 
- Landsdækkende anonymt spørgeskema til 7.-10. årgang, som fortæller 
om de unges liv. Vi ser den igennem, drøfter de mest 
relevante/iøjnefaldende punkter og aftaler evt. tiltag.  
(Bemærk søjlefarverne til sammenligning.) 
 
Fælles gennemgang ved Bo. 
Generelt er det en flot besvarelse – både når vi ser på besvarelserne 
lokalt på Nordre, men også når vi sammenligner os med Ikast-Brande 
kommunen og nationalt. 
 
SB vil gerne være nysgerrige på, hvad der ligger bag svarerne på 
punktet: 

- ” Hvor ofte føler du – at du skal se godt ud”. S. 20 
- ” Er du blevet mobbet i skolen” s. 24 
- ” Hvor ofte er du en del af fællesskabet” s. 33 
- Konflikter i klasen s. 33, 34 og 35 
- ”Accepterer folk jeg ikke kenderchat fx på snap” s. 48 

 
Vi fortsætter med gennemgangen på næste SB-møde. 
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6.  Hvis 
tid 

Isenvad UDSAT 
a. Infofolder  

 

 

6. Hvis 
tid 

Nordre 
a. Evaluering af skolefest NO 

Der var lidt færre deltager i år pga. brobygning på 8. årgang. 
Generelt gik det godt. Der var god stemning og gang i aktiviteterne. 
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Det fungerede godt med bordopstilling i øst. Her var ro og stille 
aktiviteter – og flot udstilling. 
Der blev lidt kø ved indgangene. Der kan med fordel være flere 
mobilepay-sedler. Der behøver ikke stå ”Indgang” i tekstfeltet. 
Vi undersøger, om vi kan leje/låne slushice og hoppeborge andre 
steder. Den ene hoppeborg var dårlig. 

7. 21.10  Personalesager  

8.  21.20  Opslag til AULA 
 
Fælles 
Der har været info-møde til skolebestyrelsen både i Isenvad og på 
Nordre. Der var interesserede begge steder. De har nu mulighed for at 
beslutte, om de vil melde sig som kandidat. Flere kandidater er 
velkomne. 
 
Første halvleg i gennemgangen af ungdomsprofilundersøgelsen (7.- 9. 
kl.) Skolebestyrelsen fortsætter næste gang med gennemgangen af 
undersøgelsen på 91 sider. 
Der er optaget 27 elever i kommende 7i. 
 
Isenvad 
Der afvikles affaldsindsamling for både børnehave og SFO 
 
Nordre 
Elevrådet har arbejdet videre med deres mærkesager. Ledelsen følger 
op. 
En dejlig skolefest blev afviklet – tak til alle. 

 
 

9.  Evt.  

 
Punkter til kommende møder: 
Drøftelse af status og muligheder for udvikling af idrætsprofil (vi afventer skoleforlig) 
Dialogspil for ny bestyrelse  
 


